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Nadat in augustus 2022 de gemeente Putten een nieuw college heeft gekregen, zijn we nu 
alweer een poosje onderweg. Onze wethouder Sander van Nieuwenhuizen voelt zich als een 
vis in het water. In zijn portefeuille heeft hij onder andere de openbare ruimte, cultuur en 
erfgoed, mobiliteit, onderwijshuisvesting, voortgezet onderwijs, monumenten, de ontsluiting 
Halvinkhuizen en het project dorpscentrum.  

Het project wat gelijk is opgepakt is het dorpscentrum. Nu de pleinen klaar zijn en er mooi bij 
liggen zijn nu de straten aan de beurt. Ook de kleine pleinen worden onder handen genomen, 
het is de bedoeling dat er drie kleine pleinen worden gecreëerd om te vertoeven. Daarvoor 
worden gesprekken gevoerd met WCP en bewoners, van belang is uiteraard wat zij willen  en 
vinden. Het eindresultaat moet  ervoor zorgen dat ons centrum het bruisende kloppende hart 
van ons dorp wordt. 

Een ander belangrijk project is Fiets First. Met dit project zet dit college in op de verbetering 
van het fietsnetwerk. Dit door middel van regionale snelfietsroutes, veilige fietsenstallingen 
en een goed fietsverbinding naar het NS-station. Er is nagedacht wat we concreet kunnen 
doen om Puttenaren meer op de fiets te krijgen, bewegen is immers gezond.  

Ook is Sander verantwoordelijk voor het afvalbeleid in onze gemeente. Putten doet het echt 
al heel goed  op het scheiden van afval. Ook haalt de gemeente ons afval zelf op. Dit maakt 
ons dan ook de goedkoopste gemeente van het land. Toch is er nog wel werk aan de winkel, 
er wordt toch nog teveel gft bij het restafval gedaan, daar moeten we dus nog mee aan de 
slag.  

Zaterdag 1 april opende wethouder Sander van Nieuwenhuizen het zomerseizoen voor 
Historisch Museum De Tien Malen. 
Museum De Tien Malen is één van de parels van ons dorp. Een mooie plek om onze 
geschiedenis te ontdekken, afgewisseld met prachtige tijdelijke tentoonstellingen. 
 
Op donderdag 13 april is Merel van de Koot benoemd tot commissielid vanuit 
Gemeentebelangen Putten. De fractie van Gemeentebelangen heeft Merel van de Koot 
voorgedragen als commissielid ter ondersteuning van de fractie. Merel gaat zich inzetten in 
commissie Ruimte en wij wensen haar daar veel succes bij. 
 
In mei 2023 wordt De Kraakweg via een nieuwe aantakking (zogenaamde bypass) aangesloten 
op de rotonde Nijkerkerstraat / Van Geenstraat.  
Het tracé van de verlengde Kraakweg komt daarmee over de aan de Nijkerkerstraat 12-C 
gelegen Matchpointlocatie te lopen. 
De gevaarlijke oversteek Nijkerkerstraat/Kraakweg wordt afgesloten en komt hiermee te 
vervallen. 
 
Op zaterdag 24 juni hebben wij onze ledenvergadering gehouden op boerderij Rimpeler. 
Hilbert Ruiter gaf een korte uitleg van de geschiedenis van de boerderij en hoe deze middels 
een functieverandering  nu dienst doet als horeca gelegenheid. 
 

https://www.facebook.com/HistorischMuseumDeTienMalen?__cft__%5b0%5d=AZUp5DRdltkIf0pGaxigwQSRcBX03_etVp7sY1iwUvTGWt4bWoYceTwBnrX5tx2sWU3M4UF3heJnxmWayxP0vABYMCd_dsCmY67LyCUuvhk1ZGX43MgtkUqoxKJfMnq_Xr8PEwq5T25LMwvl3bddbdU0m4O6j38NNF74gmU__8UYR36s6bW0qUU5_V9obs_QaFESxsz78Dl9FL18EJEdkVSqOv2b6WvGJjnFAc5HDfVOWg&__tn__=-%5dK-y-R


Ook de reconstructie en de renovatie van de Van Geenstraat mag rekenen op brede steun 
binnen de Puttense gemeenteraad. En dat is hard nodig ook, volgens onze wethouder Sander 
van Nieuwenhuizen. Een uitstel van bijvoorbeeld een jaar is ongewenst gezien de kwaliteit 
van het wegdek. Het huidige asfalt wordt vervangen door geluidsarm asfalt om zo de overlast 
voor omwonenden te beperken, ook fietspaden worden onder handen genomen. 

De aanleg van een veilige oversteek voor fietsers en voetgangers richting de nieuwe Aldi 
moet, nog worden aangepast bij de vaststelling van de plannen voor de tweede fase van de 
nieuwe woonwijk Halvinkhuizen.  

Op de donderdag 21 september is de gerenoveerde rotonde op de Garderenseweg  officieel 
geopend door wethouder Sander van Nieuwenhuizen. De openingshandeling bestond uit het 
onthullen van kunstwerken, twee stalen dennenappels, in het midden van de rotonde. 

In oktober vond de Ossenmarkt plaats, Sander Van Nieuwenhuizen, verrichtte de opening. 
Jong en oud konden weer genieten van dit terugkerend evenement. 

 
Donderdagavond 16 november was de informatiebijeenkomst over het kernwinkelgebied. 
Samen met de direct betrokkenen zijn we tot prachtig plan gekomen voor de winkelstraten en 
de pleintjes. Het is de bedoeling dat we een sfeervol, toegankelijk dorpscentrum met 
authentieke uitstraling krijgen. De komende periode wordt de uitvoering voorbereidt, waarbij 
er aandacht is voor de bereikbaarheid van woningen en bedrijven en aanliggende straten. 
 
Kortom kunnen we in ons dorp terugkijken op veel mooie gebeurtenissen. Meer 
evenementen en ruimere openingstijden voor de horeca. We kunnen beginnen met bouwen 
van woningen in de nieuwe woonwijk Halvinkhuizen. En laten we vooral bouwen voor onze 
Puttenaren. Er wordt keihard gewerkt aan het veiliger maken van onze wegen, betere 
straatverlichting, meer groen, een inclusieve samenleving en zorg voor ons allemaal. En we 
gaan nu eindelijk het centrum aanpakken en daarmee wordt het centrum dadelijk nog veel 
aantrekkelijker. 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 


